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Írásbeli kérdés

Kövér László úrnak ,
az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbel i
kérdést kívánok intézni a Közigazgatási és Igazságügyi Minisztériumot vezet ő miniszterhez,
mint a tárgyban illetékes minisztérium vezetőjéhez

„Kisétálhatnak a börtönb ő l a sorozatgyilkosok? ”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom !

Tisztelt Miniszter Úr !

„Kisétálnak a börtönbő l a sorozatgyilkosok” címmel jelent meg nemrégiben a sajtóban az a z
eset, ami arról szólt, hogy egy idősek fosztogatására alakult héttagú bűnbanda tagjai
vonatkozásában meg kellett szüntetni az el őzetes letartóztatást, mert letelt a maximális négy
év, és még mindig nem született elsőfokú ítélet az ügyben . Az ügy azért is pikáns, mert a több
idős embert megölő banda tagjai akár életfogytiglani börtönbüntetést is kaphatnak .

A fenti üggyel kapcsolatosan ismét felmerül a kérdés, hogy minek kell még történnie, hogy a
kormány valóban tegyen valamit a hasonló esetek megel őzés és az igazságszolgáltatás
felgyorsítása érdekében.

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön elfogadhatónak tartja, hogy sorozatgyilkosok szabaduljanak az el őzetes letartóztatásbó l
azért, mert a bíróságok nem képesek időben meghozni az ítéleteket? Mit kíván tenni a
kormány azért, hogy ne történhessenek meg hasonló esetek?



Ki lesz a felelős, ha az eljárások elhúzódása miatt szabadult b űnelkövetők újabb
bűncselekményeket követnek majd el ?

Várom megtisztel ő és érdemi válaszát !

Budapest, 2013 . április 23 .

Tisztelettel :

dr. Staudt Gábor
Jobbik
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